

We are seeking a
NURSE PRACTITIONER

0.8 FTE, 14-month maternity leave coverage

Salary Range:

\$122, 187 annually pro-rated to

\$97,749.60 as 0.8 FTE

Preferred Start Date: December 8, 2025



The focus of this position will be on the successful execution of the North Simcoe Youth Wellness Hub (NSYWH) model and core functions. Reporting to the Clinical Manager of the Centre de santé communautaire CHIGAMIK Community Health Centre, the NP will:

- Screen/ Assess youth using standardized measures to help improve youth outcomes (focus on measurement-based care);
- Provide full range of health including sexual health services on-site (to the extent possible), virtually (to the extent possible), or locally;
- Provide pharmacotherapy when appropriate;
- Participate in relevant training/mentorship/partnership opportunities (e.g. medical treatment of youth opioid use)
- Work from a harm reduction and youth-centred approach;
- Work with youth with mental health and substance use disorders;
- Develop/initiate health teachings, screening programs and/or workshops;

Required qualifications include:

- Currently registered with the College of Nurses of Ontario in the Extended Class
- Graduate of an accredited Nurse Practitioner program and relevant experience working with youth
- Bilingual (French and English) and/ or self-identify as Indigenous *asset



Centre de santé communautaire
CHIGAMIK
Community Health Centre

287 Bayshore Dr Midland ON L4R 0H1

Send your cover letter and resume to hr@chigamik.ca by Friday, October 24, 2025.

A FULL JOB DESCRIPTION CAN BE VIEWED ON THE CAREERS SECTION OF OUR WEBSITE

WWW.CHIGAMIK.CA

CHIGAMIK Community Health Centre is an equal opportunity employer who seeks qualified candidates who share our commitment to equity, diversity and inclusion. While all qualified candidates are invited to apply, we encourage all qualified individuals to apply including visible minorities, Indigenous peoples, persons with disabilities, LGBTQ2s+ persons. CHIGAMIK is committed to providing accessible employment practices that are in compliance with the Accessibility for Ontarians with Disabilities Act ('AODA'). If you require accommodation for disability during any stage of the recruitment process, please advise Human Resources. We thank all applicants, however, only those receiving an interview will be contacted.

Nous embauchons une/un
Infirmière praticienne/infirmier praticien



0,8 ETP, remplacement de congé de maternité de 14 mois

Fourchette salariale :

122 187 \$ par année établi à 97 749,60 au pro rata 0,8 ETP

Date prévue d'entrée en fonction : le 8 décembre 2025

Ce poste se concentre sur la mise en œuvre réussie du modèle et des fonctions de base du Carrefour bien-être pour les jeunes de Simcoe Nord (CBEJSN). Relevant du gestionnaire clinique du Centre de santé communautaire CHIGAMIK Community Health Centre, l'IP doit :

- Assurer le dépistage/l'évaluation des jeunes à l'aide de mesures standardisées pour aider à améliorer leurs résultats (accent sur les soins fondés sur les mesures);
- Fournir un éventail complet de soins de santé, y compris les services de santé sexuelle sur place (dans la mesure du possible), virtuels (dans la mesure du possible) ou locaux;
- Fournir la pharmacothérapie si cela convient;
- Participer aux occasions pertinentes de formation, de mentorat ou de partenariat (p. ex. traitement médical de l'usage des opiacés chez les jeunes);
- Adopter une méthode axée sur les jeunes et la réduction des méfaits;
- Travailler auprès de jeunes ayant des troubles de santé mentale et de consommation de substances;
- Élaborer/lancer des enseignements sur la santé, des programmes de dépistage ou des ateliers.

Qualifications requises :

- Actuellement inscrit/e à l'Ordre des infirmières et infirmiers de l'Ontario dans la catégorie supérieure;
- Diplômé/e d'un programme accrédité destiné aux infirmières et infirmiers praticiens, et expérience pertinente à travailler auprès des jeunes;
- Bilingue (français et anglais) ou se définir comme autochtone *atout.



Centre de santé communautaire
CHIGAMIK
Community Health Centre

287, prom. Bayshore (Ontario) L4R 0H1

Veillez acheminer votre lettre de présentation et curriculum vitae à hr@chigamik.ca
d'ici le vendredi 24 octobre 2025.

Consulter la description de poste intégrale à la section carrière du site web
WWW.CHIGAMIK.CA

Le Centre de santé communautaire CHIGAMIK est un employeur qui adhère au principe d'équité en matière d'emploi qui est à la recherche de candidates et de candidats qualifiés qui partagent notre engagement envers l'équité, la diversité et l'inclusion. Quoique nous invitons les demandes de toutes les candidatures qualifiées, nous encourageons toute personne qualifiée à faire demande, y compris les minorités visibles, les autochtones, les personnes handicapées et les personnes LGBTQ2s+. CHIGAMIK s'engage à offrir des pratiques d'emploi accessibles et inclusives conformément à la Loi sur l'accessibilité pour les personnes handicapées de l'Ontario (LAPHO). Si vous avez besoin de mesures d'adaptation en raison d'un handicap à une étape quelconque du processus de recrutement, veuillez communiquer avec le Service des ressources humaines. Nous remercions les candidates et candidats, toutefois, seules les personnes retenues en entrevue recevront une réponse.